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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Ministers van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties en van Financiën over de stijgende kosten van taxaties 
(ingezonden 16 september 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de ontwerprichtlijnen over «Loan origination and 
monitoring» van de Europese Bankenautoriteit?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is als consumenten op onnodig hoge 
kosten worden gejaagd bij het waarderen van een woning, zeker nu de 
woningprijzen al de pan uitrijzen? 

Vraag 4
Welke kosten worden op dit moment (gemiddeld) in rekening gebracht voor 
een fysieke taxateur en welke voor een modelmatige waardebepaling van een 
woning? 

Vraag 5
Wat is uw oordeel over het functioneren van modelmatige waardebepalingen 
van woningen? 

Vraag 6
Klopt het dat de richtlijn voorschrijft dat voortaan de waarde van woningen 
slechts bepaald mag worden door middel van een fysieke taxatie? Welke 
argumenten hanteert de Europese Commissie daarvoor? Wat is uw appreci-
atie van deze argumenten? 

Vraag 7
Welke gevolgen gaat de voorgenomen regelgeving hebben voor de kosten 
die consumenten moeten betalen als zij hun woning willen waarderen? 

1 https://eba.europa.eu/regulation-and-policy/credit-risk/guidelines-on-loan-origination-and-
monitoring/-/regulatory-activity/consultation-paper
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Vraag 8
Welke positie gaat u in Europees verband innemen in de discussie over deze 
voorgenomen regelgeving? Deelt u de mening dat de kosten van waardebe-
palingen niet onnodig hoog moeten zijn: een huis kopen is immers al duur 
genoeg?
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